
Protokoll	  Kaprifolkören	  	  2016	  09	  14	  
	  
Närvarande:	  Lena	  Engberg	  ordförande,	  Eva	  Hellman	  kassör	  ,	  Britta	  Färnqvist	  suppleant,	  Monica	  
Ytterberg	  ledamot,	  Wolfgang	  Westphal	  suppleant	  och	  Eva-‐Karin	  Sifversson	  sekreterare.	  
	  
1.	  Ordförande	  öppnande	  mötet.	  

2.	  	  Dagordningen	  lästes	  igenom	  och	  godkändes	  med	  tillägg	  sångarstämma	  i	  Oslo	  under	  
övriga	  frågor.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
3.	  	  Föregående	  mötesprotokoll	  lästes	  igenom	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  
	  
4.	  	  Ekonomi.	  A.	  Till	  firmatecknare	  valdes	  Eva	  Hellman,	  B.	  Ansökan	  om	  kommunalt	  bidrag:	  Vi	  
ansöker	  om	  3000:-‐.	  	  C.	  Ansökan	  om	  bidrag	  från	  Thordén	  stiftelsen:	  Vi	  ansöker	  om	  10.000:-‐	  till	  
högtalare,	  mikrofon	  mm	  samt	  notställ	  till	  kören.	  
	  
5.	  	  Info	  Göteborg:	  Inte	  mycket	  att	  rapportera.	  Nästa	  möte	  20	  september	  -‐16	  
	  
6.	  	  Körframträdande	  ht-‐16/Nica	  +	  julframträdande:	  Nicamässan	  i	  Tanumshede	  den	  9/10	  kl	  
11.00.	  Julkonsert	  på	  museet	  den	  10/12	  kl	  12.00.	  Höra	  med	  resten	  av	  körmedlemmarna	  om	  vi	  
skall	  avsluta	  Ht	  efter	  konserten	  på	  museet	  i	  kafeterian.	  Knape	  framträdandet	  skjuts	  fram	  till	  
våren.	  	  	  
Ett	  förslag	  att	  vi	  en	  övningsonsdag	  framträder	  på	  Folkets	  Hus	  i	  vardagsrummet?	  Tas	  upp	  i	  
kören	  och	  med	  Sven	  samt	  hörs	  med	  Folkets	  Hus.	  
	  
7.	  	  Ljungskilekursen	  ht-‐16:	  5-‐6/11	  Simon	  Ljungman	  och	  Fredrik	  Berglund	  är	  ledare.	  Troligtvis	  
sista	  kursen	  på	  Ljungskile	  folkhögskola.	  
	  
8.	  	  Britta	  informerar	  om	  mötet	  med	  Hans	  angående	  sponsringspengar:	  De	  har	  kollat	  upp	  
olika	  kultur	  fonder	  att	  söka	  pengar	  ur.	  De	  hittade	  HSB,	  Evert	  Taube,	  Konstnärsnämnden,	  
Nordiska	  Kulturfonden,	  Ted	  Gärdestads	  minnesfond	  och	  Västsvenska	  kulturfonden.	  Dessa	  
kommer	  de	  att	  ansökan	  pengar	  ifrån	  till	  Sångarstämman	  i	  Oslo.	  Britta	  skriver	  någon	  bra	  
formulering	  angående	  syftet.	  
	  
9.	  	  Inbjudan	  till	  halvårsmöte	  med	  ABF:	  Lena	  E	  försöker	  gå.	  
	  
10.	  	  Övriga	  frågor:	  	  Sångarstämman	  i	  Oslo:	  Ewa	  G	  har	  bokat	  rum	  och	  sonen	  Johnny	  får	  hyra	  
en	  buss.	  Således	  är	  buss	  och	  logi	  klart.	  Kostnaden	  för	  detta	  är	  ca	  3500:-‐.	  Det	  är	  ej	  klart	  med	  
sponsring	  från	  förbundet.	  Stämman	  	  
	  
11.	  	  Nästa	  möte	  hos	  Britta	  den	  24/11.	  
	  
12.	  	  Ordförande	  avslutade	  mötet.	  
	  
Ordförande	   	   	   Sekreterare	  
	  
	  
Lena	  Engberg	   	   Eva-‐Karin	  Sifversson	  
	  
Justeras	  
	  
	  
	  

	  


